
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 8. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 116
På baggrund af ministerens besvarelse af S 30 og S 32, hvor ministeren om-
taler motorvejsudvidelsen som ”et sikkert vejprojekt, som regeringen har en
aftale om, skal prioriteres på næste års finanslov” og jernbaneprojektet som
”et togfondsprojekt, der indtil videre ikke er kommet ind på næste års finans-
lov” ønskes det oplyst, om ministeren er bekendt med ”Aftale om udvidelse af
Togfonden med 2 mia. og nordlig linjeføring på Vestfyn” af den 7. september
2017, hvori der står: ”Forligskredsen, som udgør et flertal i Folketinget, kræ-
ver, at alle projekterne i Togfondens fase 1 bliver afspejlet i finansloven for
2018 samt i budgetoverslagsårene. Forligspartierne pålægger derfor regerin-
gen at ændre finansloven, så forligspartiernes beslutninger er afspejlet heri”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. november 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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